



台達供應鏈企業社會責任政策

Delta Supplier Corporate Social Responsibility

- 共同秉持台達經營理念「環保 節能 愛地球」，落實企業社會責任推動，積極成為台達推動永續發展議題合作夥伴。
Uphold Delta's business philosophy "To provide innovative, clean, and energy-efficient solutions for a better tomorrow", implement corporate social responsibility, and actively become Delta's partner in promoting sustainable development.
- 建立一個保護環境、嚴守道德規範、尊重勞動人權、提供安全健康的工作環境邁向永續發展的供應鏈為目標。
Establish a supply chain that protects the environment, strictly abides by ethical standards, respects labor human rights, provides a safe and healthy work environment, and strives towards sustainable development.
- 遵守法律規範。
Comply with legal regulations.
- 協同供應商投入綠色創新研發，開發對環境友善之產品，減輕對環境的衝擊。
Collaborate with suppliers to invest in research and development of green innovation and develop environmentally-friendly products to mitigate the impact on the environment.
- 依循永續採購原則，優先採購：尊重人權、促進創新、保護自然環境、對抗氣候變遷、節約能源使用、改善就業、公共衛生與社會條件供應商的產品或服務。
Follow the principle of sustainable procurement and prioritize procurement of products or services from suppliers who: respect human rights; promote innovation; protect the natural environment; combat climate change; conserve energy; and improve employment, public health, and social conditions.
- 評估及管理供應商品質卓越、成本領先、交期準確、服務團隊以及永續發展能力等以符合台達之要求，提升整體供應鏈的競爭力。
Evaluate and manage suppliers' superior quality, competitive cost leadership, on-time delivery, service teams, and sustainable development capabilities to meet Delta's requirements and enhance the competitiveness of the overall supply chain.
- 致力投入社會公益活動，鼓勵員工參加，以促進本業發展。
Commit to social welfare activities, and encourage employees to participate to promote the development of the industry.